

# We Treat water



Bottled  
Water Quality  
at Your  
Finger tips

## أربيان ووتر م م ح ARABIAN WATER FZE

Water Treatment Systems

SAVE  
HEALTH  
SAVE  
MONEY

Tel: +971 7 244 4094 / Mob: +971 50 955 8486

Mob: +971 50 698 9551 / +971 50 214 9551

17/11, Technology Park FTZ  
RAK - United Arab Emirates

١٧ / ١١ تكنولوجي بارك المنطقة الحرة  
رأس الخيمة، الامارات العربية المتحدة

awtreat@eim.ae

www.arabianwater.ae



## أربيان ووتر م م ح ARABIAN WATER FZE

WATER IS THE ESSENCE OF LIFE

DON'T COMPROMISE ON PURITY

www.arabianwater.ae



Arabian Water Treatment Systems is one of the leading manufacturers of high quality Water Treatment Equipments, RO Plants, Softeners, and Desalination Plants Etc. in U. A. E. We are located in Technology park - Ras Al Khaimah Free Trade Zone.

We design and manufacture our equipment according to the requirement of the customer. In every stages of production of our equipment we comply with international standards and we select all the components with new technology and high quality. People involved in the production process are well trained and technically qualified.

"No Waters are alike" so AWTS is making different kinds of water treatment systems to solve different kinds of water problems. The AWTS R.O plants are designed for optimal performance and it is the most advanced and effective technology in water purification and the AWTS high quality Reverse Osmosis Systems is the best solution for your water problems always.

The AWTS provides you "Quality in your equipment and purity in your product" AWTS deliver great water quality for commercial, Industrial and residential applications in any range of capacity at an affordable prices.

Arabian Water Treatment Systems having a good team of engineers & technicians to provide better services. We have separate department to take care of after sales services of R.O. Plants and to train the customer to use the machine properly. Also we do maintenance of R.O Plants any make and Brand at any time according to your requirements.

تعتبر أريابن ووتر م م ح أحدي كبار الصناعيين لمعدات معالجة المياه ذات الجودة العالية , محطات التناضح العكسي , الملطفات ومحطات التحلية ويقع مقرها في مجمع التقنية والمنطقة الحرة في رأس الخيمة في دولة الإمارات العربية المتحدة .

ونقوم بتصميم وتنصيب معدائنا وفقا لمتطلبات العملاء وفي كل مراحل الإنتاج فان معدائنا تتوافق مع المعايير الدولية ونقوم بأختيار المكونات من التكنولوجيا الحديثة وذات الجودة العالية كما أن الفنيين القائمين علي عمليات التصنيع علي جانب كبير من التدريب والتأهيل الفني .

ليس جميع المياه علي حد سواء وذلك فان أريابن ووتر م م ح تقوم بتصنيع مختلف أنواع أنظمة معالجة المياه بغية التوصل الي حل الي مشاكل المياه . وقد تصميم معدات التناضح العكسي من قبل أريابن ووتر م م ح من أجل الأداء الممتاز وهي التكنولوجيا الأكثر تطورا وفعالية في تنقية المياه وتعتبر معدات التناضح العكسي الخاصة بأريابن ووتر م م ح أفضل حل لمشاكل المياه وعلي الدوام .

تقوم أريابن ووتر م م ح بتقديم " جودة عالية في المعدات مع الالتزام بالبقاء في المنتج " وتقوم أريابن ووتر م م ح بتقديم مياه ذات جودة عالية من أجل الاستخدامات الصناعية والتجارية والسكنية وبأى سعة وبأسعار معقولة .

وتتضم أريابن ووتر م م ح فريق علي جانب من الداية من المهندسين والفنيين وذلك لتقديم خدمات أفضل كما توجد لدينا إدارة متكاملة لرعاية خدمات المبيعات الخاصة بمحطات التناضح العكسي وذلك بغية تدريب العملاء علي استخدام المعدات بطريقة صحيحة كما نقوم أيضا بأعمال الصيانة لمعدات التناضح العكسي ومن أي منشأ صناعي وأى علامة تجارية وفي أي وقت وفقا لمتطلباتكم .

